
Irene Ljungström 

Vänsterpartiets kandidat nr 16 till  

Knivsta kommunfullmäktige 

 

Jag bor i Jansberg i Långhundra dit jag flyttade från Sala år 2000. Jag gillar trädgårdsarbete och natur 

och tycker också om att resa och se nya kulturer. I Sala var jag klubbordförande i Seko Post. Nu är jag 

pensionär sedan 2014. 

I årets val kandiderar jag som aktiv medlem till kommunfullmäktige (plats 16). 

Jag blev medlem i Vänsterpartiet för de har en ideologi som stämmer överens med min egen. 

Mina hjärtefrågor som jag vill driva i Knivsta är skola, vård och äldreomsorg. 

 

”Vänsterpartiet har en 

ideologi som stämmer 

överens med min egen.” 


